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ZAPISNIK S 14. SJEDNICE UO BS PGŽ 

 

Rijeka, 01.08.2023. 

 

Članovi UO sudionici sjednice: 

1. Miljenko Butković – predsjednik  

2. Ivan Sušanj – dopredsjednik 

3. Sandro Gulja – član 

4. Renata Ševerdija – član 

5. Nikol Belasić – član 

6. Dean Klarić – član 

7. Franko Karlović – član 

8. Aleksandar Korić – član 

 

Odsutni: 

1. Vjekoslav Matetić – član 

2. Davor Ćuška – član 

3. Gordana Fumić – član 

 

Ostali prisutni: 

1. Davor Jelovica – član SK BS PGŽ 

2. Slobodan Marelja-Bošnjak – predsjednik ZS BS PGŽ 

 

D N E V N I    R E D  

 

1. Usvajanje Zapisnika sa 13. Sjednice UO BS PGŽ ( N.Jelovica) 

1.1. Zapisnik sa 13. Sjednice UO BS PGŽ  

1.1.1. EU Projekt; Izvještaj s puta u Litvu ( R.Ševerdija); trošak puta ( N.Jelovica) 

1.1.2. Javne potrebe u sportu; Nabavka sportske opreme ( N.Jelovica) 

1.1.3. Izvještaj sa Skupštine HBS-a ( N.Belasić) 

1.1.4. Obrazovanje novih sudaca ( S.M.Bošnjak); troškovi sufinanciranja (N.Jelovica) 

1.1.5. Mići boćari i boćarice u akciji I ( N.Jelovica) 

1.1.6. Disciplinska prijava  V.Ivančić (M.Butković) 

1.1.7. Nabavka informatičke opreme (N.Jelovica) 

1.1.8. Ordinacija dr. Martinović / liječnički pregledi (N.Jelovica) 

 

2. Sportski kamp za boćarice i boćare na Platku; ( 23.-25.08.2023.) 
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2.1. Pristigle prijave (N.Jelovica) 

2.2. Angažirani treneri (S.Gulja) 

2.3. Troškovi kampa ( osigurana sredstva, troškovi terena, smještaja i prehrane, prijevoza, 

majice, boravak odraslih, rekviziti i oprema/ N.Jelovica, S.Gulja) 

 

3. Prvenstvo Hrvatske za juniorke ( U-18 );  01.-02.09.2023.( M.Butković, N.Jelovica ) 

3.1. Obveze organizatora; troškovi; voditelj natjecanja, prehrana, suci; nagrade, priznanja; 

(N.Jelovica, M.Butković) 

3.2. Gosti na otvaranju 

 

4. Odluka o dodjeli priznanja; 20 godina ŽBK Škrljevo ( I.Sušanj) 

 

5. Odluke po prijedlozima Sportske komisije BS PGŽ 

5.1. Sastav ŽBL za sezonu 2023./2024. ( D.Blečić; D.Jelovica)  

5.2. Start u novoj sezoni za BK Vargon 2 i BK Križišće; važeće propozicije 2022./2023.; ( 

M.Butković)  

5.3. Međuopćinske lige; informacija  

5.4. Termini odigravanja utakmica u ŽBL ( D.Blečić; D.Jelovica) 

5.5. Voditelji ekipa; preporuka HBS-a; obveza povjerenika županijskih liga; sankcioniranje klubova 

( D.Blečić; D.Jelovica) (privitak) 

5.6. Povjerenici liga; naknade povjerenicima liga u sezoni 2023./2024. (privitak) 

5.7. Propozicije natjecanja za sezonu 2023./2024. ( privitak) 

5.8. Prijedlog sudačke naknade za sezonu 2023./24. 

5.9. Predsjednik Sportske komisije BS PGŽ; prijedlog naknade 

5.10. Prijedlog iznosa novčanih kazni za žute i crvene kartone od sezone 2023./24 

5.11. Prijedlog osobe za unos rezultata i zapisnika na službene internet stranice BS PGŽ; 

naknada 

5.12. Prijedlog ukidanja dvojne registracije (Marelja-Bošnjak) 

 

6. Aktualnosti/ Događanja između dvije sjednice UO BS PGŽ 

6.1. Mići boćari i boćarice u akciji II ( R.Ševerdija) 

6.2. Boće Open Klana 2023. ( sufinanciranje ) 

6.3. Godišnjak 2021; naknada 

 

Ad.1.1.) Usvajanje Zapisnika sa 13. Sjednice UO BS PGŽ 

 Zapisnik s 13. sjednice jednoglasno je usvojen. 

D.Klarić ima dopunu dnevnog reda 14.sjednice – Prelazni rok te je isti uvršten pod točku 6.1. 

 

Ad.1.1.1.) EU Projekt; Izvještaj s puta u Litvu 

 Izvješće o izvršenom putu u Litvu u mjesto Kaunas i obaveze koje su se odrađivale u sklopu EU 

projekta ukratko je iznesla Renata Ševerdija. Na 4. transnacionalnom sastanku projekta "BOCCIA, PLJOČKA 

I BULIN – next generation TSG" od strane BS PGŽ sudjelovale su Renata Ševerdija, Marina Svetić i Atonija 

Frlan. Održan je međunarodni susret predstavnika različitih sportova u Kaunaskoj skupini Službe pomoći 

Malteškog reda. Članovima momčadi Maltese Rirerers i volonterima koji se o njima brinu bilo je posebno 

zanimljivo čuti što se događa u međunarodnoj federaciji ovog paraolimpijskog sporta. Bilo je žalosno čuti 

da Litva još uvijek nije popularna sportska federacija u ovom svijetu. Ali malteški sportaši imali su 

jedinstvenu priliku za trening s trenericom Antoniom Frlan koja je inače sportski asistent osobama s 



 

invaliditetom. Istinska zaljubljenica u boćanje Antonija je odlično procijenila potencijal ekipe "Malteški 

vitezovi" i svakog njezinog člana nije štedjela savjete te je rado podijelila svoje iskustvo, dok smo Marina 

Svetić i ja odradili demonstraciju volo boćanja djeci vrtića-jaslica "Daigelis" i mladima iz Veršvai 

Gymnasium. 

Tajnica Saveza podnijela financijski izvještaj - ukupni trošak sudjelovanja ne 4. transnacionalnom sastanku 

u Litvi Savez je koštalo 2.263,13 Eura. 

 Članovi UO jednoglasno su podržali izvještaj. 

 

Ad.1.1.2.) Javne potrebe u sportu; Nabavka sportske opreme (NSO) 

Rebalansom proračuna P-G županije osiguran su sredstva po programu NSO u iznosu od 1.500  eura. Do 

kraja godine i u suradnji s županijskim instruktorom potrebno je odrediti na što će se dobivena namjenska 

sredstva utrošiti.  

 

Ad.1.1.3.)  Izvještaj sa Skupštine HBS-a  

Izvještaj sa Skupštine iznijela je Nikol Belasić predstavnica BS PGŽ na posljednjoj Skupštini HBS-a. 

Izvještaj je sastavni dio ovog Zapisnika. 

Izvještaj je jednoglasno prihvaćen od strane prisutnih članova UO BS PGŽ. 

 

Ad.1.1.4.) Obrazovanje novih sudaca; troškovi sufinanciranja 

Predsjednik ZS BS PGŽ Marelja-Bošnjak daje na znanje da su pologanju ispitu pristupila 4 kandidata za 

stjecanje zvanje nacionalni sudac, te 12 kandidata za stjecanje zvanja boćarski sudac. Od toga sva 4 

kandidata položila su za  nacionalnog suca dok je 7 kandidata položilo za boćarskog suca. 

Komisija koja je odradila predavanja/instruktažu kroz dva dana te održala polaganje ispita bili su tajnik 

Zbora sudaca HBS-a Marino Štefan u svojstvu predsjednika komisije, međunarodni sudac Dino Blečić te 

nacionalni sudac i predsjednik ZS BS PGŽ S.Marelja-Bošnjak. 31. svibnja 2023. pristupilo se polaganju 

ispita – pismeno ali i usmeno za sve one koji pismeni dio lošije napisali. 

Tajnica je predočila financijski trošak održavanja instruktaže i polaganja ispita. Trošak honorara članova 

ispitne komisije je na teret ZS BS PGŽ. Ukupan iznos za polaganja ispita iznosio je 40,00 € / od toga je  

Savez sufinancirao kandidate koji su pristupili ispitu s 20,00 €.  

Svi kandidati koji su uspješno položili za običnog suca dobiti će sudačke majice, a koje će osigurati BS 

PGŽ. Majice će biti uručene na sam dan održavanja Skupštine ZS BS PGŽ. 

Vezano za održavanje same Skupštine ZS BS PGŽ dopredsjednik Saveza I.Sušanj daje prijedlog 

predsjedniku ZS da se na buduće predavanje/instruktažu pozovu svi klubovi odnosno voditelji unutar 

klubova kako bi bili iz prve ruke upoznati s novitetima koji nam predstoje početkom nove natjecateljske 

sezone 2023./2024. 

Marelja-Bošnjak prihvatio je dani prijedlog. 

 

Ad.1.1.5.) Mići boćari i boćarice u akciji  

F.Karlović iznio je informacije u svezi organizacije 4. po redu manifestacije, a koja je bila organizirana od 

strane BS PGŽ i BK „Sv.Rok-Klana“ dana 30. svibnja 2023. godine . Zbog vremenskih neprilika 

manifestacija se morala preseliti s otvorenog boćališta u Klani u dvoranu na Marinićima. Smatra da je 

sama manifestacija prošla u najboljem redu i zadovoljavajuće. Prisustvovalo je preko 50 sudionika/ica s 

područja Čavla, Škrljeva, Hreljina, Rijeke, Drenove, Kastva, Matulja, Lovrana te Klane. Svim sudionicima 

na poklon uručene su medalja i majica, a najboljima, ovisno o uzrasnoj kategoriji, uručeni su i pehari. 



 

Škola boćanja Kastav pokazala se, u ukupnom zbroju osvojenih bodova, najboljom ekipom te im je 

također uručen pehar. 

Tajnica je iznijela da je ukupni troškove manifestacije 941,50 €. Izrada 95 komada majica koštala je Savez 

475,00 €, pehari + medalje koštale su 331,50 € te je Savez sufinancirao organizaciju manifestacije od  

strane BK „Sv.Rok-Klana“ u iznosu od 135,00 €. 

 

Ad.1.1.7.) Nabavka informatičke opreme 

S.Gulja informira prisutne da je informatička oprema nabavljena u cijelosti i da se nalazi u uredu Saveza. 

Trošak informatičke opreme: laptop 773,11 €, projektor 249,48 € i printer u boji 225,63 €. 

 

Ad.1.1.8.) Ordinacija dr. Martinović / liječnički pregledi 

Predsjednik Saveza M.Butković daje na znanje prisutnima da je obavio telefonski razgovor s 

dr.Martinovićem te da je prihvatio da se suradnja između Saveza i njegove ordinacije nastavi odnosno da 

se i dalje vrše usluge pregleda igrača/ica po povoljnijim uvjetima. Anex ugovora biti će sastavljen od 

strane dr.Martinovića te ga je po izradi potrebno potpisati od strane Saveza. 

Zadužuje se tajnica da stupi u kontakt s dr.Martinovićem i dobavi Anex ugovora na potpis u Savez. 

 

Ad.2.) Sportski kamp za boćarice i boćare na Platku; ( 23.-25.08.2023.) 

U financijskom planu za 2023. g. za boćarski kamp predviđen je trošak u iznosu od 18.000 kn odnosno 

2.389,00 €, a već u ovom trenutku smo na iznosu troška od oko 60.000 kn odnosno 7.963,00 € zbog velikog 

broja prijavljenih polaznika. Plan je da se svi polaznici kampa smjeste u Veliki dom na Platku s punim 

pansionom tri dana odnosno od  

23. - 25.08.2023. ZS PGŽ daje popust na korištenje boćališta u sklopu SRC Platak te se zadužuje tajnica da 

stupi u kontakt s ZS PGŽ i odradi taj dio. Izrada majica za ovako veliki broj polaznika bio bi znatan trošak 

Savezu te je  stoga donesene odluka da se izrade medalje, a koje su financijski prihvatljivije za Savez. 

Tajnica Saveza prezentirala je troškove ovogodišnjeg kampa koji ukupno iznose oko 6.500,00 € dok prihod 

od kotizacija polaznika i sufinanciranja od strane ZS PGŽ i HBS-a iznosi oko 6.000,00 € 

I.Sušanj je razmišljanja da bi se idući boćarski kamp trebao drugačije organizirati kako Savez ne bi došao u 

financijske probleme odnosno nelikvidnost. Predlaže da se ograniči broj sudionika, pošto su i sami 

smještajni kapaciteti na Platku ograničeni, i/ili da se poveća kotizacija za sudjelovanje na kampu. Kada se 

odlučivala visina kotizacije za ovu, 2023.g., išlo se u smjeru da se kotizacija podigne malo više od 

prethodnih godina, što se sada pokazalo da nije dostatno. Također, smatra da samo povećanje kotizacije 

neće uvelike smanjiti zainteresiranost kod polaznika. 

D.Klarić je mišljenja da kamp treba biti namijenjen samim početnicima odnosno da kamp nije za djecu koja 

se boćanjem bavi već duže vrijeme, 3 – 4 godine ili, druga opcija, da se odvoje početnike od naprednih 

odnosno da ne prisustvuju u kampu u istom terminu. 

Nakon održavanja ovogodišnjeg kampa lakše će se odrediti način organizacije idućeg kampa. Ukoliko ne 

bude organizacijskih problema (manjak infrastrukture, trenera, opreme i sl.) kamp bi se u idućoj godini 

trebao bazirati na više dana, na način kako je prethodno rečeno, da početnici i napredni budu u zasebnim 

terminima uz jednu iznimku, a to je da bi svi polaznici, koji su u kampu boravili više od dva puta, trebali 

platiti punu ekonomsku cijenu kampa. 

Zaključak UO je da će se idući kamp organizirati ili na način da se ograniči broj polaznika kampa ili da se 

kamp organizira u dva termina, za početnike i za napredne, uz povećanje kotizacije. 

S.Gulja ukratko je prezentirao model ovogodišnjeg kampa i samog rada na kampu te trenere koji će biti 

prisutni i raditi s polaznicima. 

 

 



 

Ad.3.) Prvenstvo Hrvatske za juniorke ( U-18 );  01.-02.09.2023 

Tajnica je predočila koje su obveze Saveza kao organizatora PH za juniorke. To su osiguranje dvorane, 

dovoljnog broja sudaca te prehrane. HBS sufinancira trošak prehrane, no tajnica nije dobila povratnu 

informaciju na koji način se određuje iznos sufinanciranja niti o kojem iznosu je riječ. Voditelj natjecanja, 

pehari i medalje su trošak HBS-a. 

M.Butković si je dao truda te je osigurao poklone za buduće prvakinje. Riječ je o sadnicama magnolija i 

donacije firme  „Hrvatske šume“. Zatim tu su još dva ručka za po dvije osobe u restoranu „Mirakul“ – 

Bartol doo, promo materijali koje će Savezu proslijediti Turistička zajednica Novog Vinodolskog (suveniri, 

torbe) te je ZS PGŽ obećala učestvovati s prigodnim poklonima. 

„Hrvatske šume“ zatražile su dostavu određenih dokumenata od strane Saveza kako bi se mogao sklopiti 

ugovor o sponzorstvu, a što je već odrađeno od strane tajnice. 

Zamoljena je R.Ševerdija da kontaktira A.Fak oko izrade plakata za najavu prvenstva te da plakat sadržava 

sve prije navedene sponzore. 

 

Ad.4.) Odluka o dodjeli priznanja; 20 godina ŽBK Škrljevo 

Sušanj daje na znanje da je bio pozvan na turnir povodom 20 godišnjice osnivanja ŽBK Škrljevo te daje 

prijedlog da se u ime Saveza ŽBK Škrljevo dodjeli plaketa uzimajući u obvezu da istu preda osobno 

početkom nove natjecateljske sezone 2023/2024. 

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

 

Ad.5.) Odluke po prijedlozima Sportske komisije BS PGŽ 

5.1 Sastav ŽBL za sezonu 2023./2024.  

D.Jelovica prezentirao je sastav ŽBL: 

1. županijska liga broji 10 klubova / 2. županijska liga istok-zapad broji po 8 klubova / 3.županijska liga 

istok -zapad – odlukom SK BS PGŽ je proširena te će u novoj sezoni brojiti po 7 klubova /Ženska 

županijska liga broji 6 klubova / Međuopćinska liga u novoj sezoni je jedinstvena te broji 7klubova. 

Sistem odigravanja u Ženskoj županijskoj ligi biti će donesen nakon što se klubovi izjasne žele li igrati 

dvokružni ili trokružni sistem te se zadužuje tajnica da pošalje dopis klubovima i o istom izvjesti 

povjerenika lige te UO koji će nakon dobivenih povratnih informacija donijeti odluku o načinu 

odigravanja. 

 

5.2 Start u novoj sezoni za BK Vargon 2 i BK Križišće; važeće propozicije 2022./2023. 

BK Vargon sezonu 2022/2023 nije završio do kraja iz razloga što je dva put pojavio se na utakmici sa šest 

igrača. Prema Propozicijama županijskih liga dozvoljeno igranje sa šest igrača dozvoljeno je samo 

jedanput dok se u ponovljenom slučaju smatra da je klub odustao od daljnjeg natjecanja te se isključuje 

iz natjecanja. Tako BK Vargon nije odigrao tri utakmice te mu se prema Propozicijama oduzelo po tri 

negativna boda za svaku neodigranu utakmicu te u novu sezonu 2023./2024 starta s 0 bodova.  

BK Križišće odustalo je od daljnjeg natjecanja te zbog neopravdanog odustajanja oduzima mu se tri 

negativna boda za svaku neodigranu utakmicu do kraja sezone 2022/2023 . Stoga BK Križišće zbog 

neodigranih 5 utakmica kažnjava se s petnaest negativnih bodova (-15) te po konačnoj tablici u novu 

sezonu 2023./2024. starta s minus devet bodova (-9). 

Oba kluba prelaze u najniži rang natjecanja županijske lige odnosno u 3. županijsku ligu. 

Prijedlog SK koji je vezan za izmjenu dijela Propozicija županijskih liga za novu sezonu 2023./2024. glasi: 

Svi klubovi koji neopravdano odustanu od daljnjeg natjecanja kreću u sljedeću natjecateljsku sezonu s 

negativnim bodovima odnosno s po dva negativna boda (-2) za svaku neodigranu utakmicu u tekućoj 

sezoni, ali do maksimalne kazne od deset negativnih (-10) bodova s kojima kreće u natjecanje.  

Prijedlog SK jednoglasno je prihvaćen. 



 

 

5.3 Međuopćinske lige; informacija  

Stav Saveza u, svezi ispadanja klubova u najniži rang natjecanja županijske lige je da klub ispada u 3. 

županijsku ligu, a ne u Međuopćinsku ligu. Razlog tome je taj što je 3.župsnijska liga najniža ozbiljna liga 

pod Pravilima i  Propozicijama te jurisdikcijom Saveza, dok je Međuopćinska liga rekreacijska liga i liga u 

kojoj se natječu klubovi koji nemaju uvjete za viši rang (infrastrukturu). I.Sušanj  je ukratko prezentirao 

način popunjavanja 3. županijske lige od iduće natjecateljske sezone. 

 

5.4 Termini odigravanja utakmica u ŽBL 

1.HBL prebačena je u zimski period u vrijeme kada se odigrava i Super HB liga, 2.HBL prebačena je stoga 

iz nedjeljnog u subotnji termin jesen-proljeće. 1 županijska liga (1.ŽBL) ostaje u istom terminu, 

nedjeljom, 2. ŽBL-ige također su ostale u istom terminu, subotom, dok je SK 3.ŽBL-ama ponudila 

odigravanje utakmica u primarnom terminu nedjeljom u 15 sati ili u alternativnom terminu petkom u 18 

sati (ovisno kako klubovi odluče u kojem terminu će odigravati svoje domaće utakmice) kako bi se na taj 

način rasteretila subota iz razloga nedostatka boćarskih sudaca za pokrivanje svih liga ukoliko bi se sve 

odigravale subotom (čl. 10 novih Propozicija). 

D.Klarić skreće pažnju na regularnost odigravanja posljednjih dva kola 3.ŽBL-a te je donesena odluka da 

se unutar novih Propozicija unese sljedeće:  

Posljednja dva kola 3. ŽBL BS PGŽ koja odlučuju o plasmanu trebaju se odigrati u primarnom terminu 

(nedjeljom u 15 sati) o čemu odlučuje Povjerenik lige (čl.26 novih Propozicija). 

Članovi UO jednoglasno su prihvatili dani prijedlog termina odigravanja utakmica. 

 

5.5 Voditelji ekipa; preporuka HBS-a; obveza povjerenika županijskih liga; sankcioniranje 

HBS je za novu natjecateljsku sezonu 2023./2024. donio odluku da se u aplikaciju HBS-a zavedu i voditelji 

županijskih liga unutar svih Saveza (minimalno dva voditelja), a za iste nije potrebno izrađivati iskaznice 

voditelja.  

Prijedlog SK – obveza Povjerenika liga je da provjeravaju na Izvješću sa susreta da li zavedeni voditelji 

klubova potpisuju Izvješće. Ukoliko se utvrdi da je Izvješće potpisao netko drugi, u prvom slučaju izrekla 

bi se opomena od strane Povjerenika, dok bi se u ponovljenom slučaju unutar jedne natjecateljske 

sezone izrekla novčana kazna u visini od 15,00 € koju je potrebno platiti najkasnije do srijede nakon 

odigranog susreta (čl.12 novih Propozicija) u suprotnom klub nema pravo nastupa u daljnjem natjecanju 

do podmirenja iste. 

F.Karlović daje prijedlog da se ova odluka odnosi u sezoni 2023./2024. samo za 1. županijsku ligu dok bi 

za ostale lige vrijedilo od sezone 2024./2025. 

Prijedlozi su jednoglasno prihvaćeni. 

 

5.6 Povjerenici liga; naknade povjerenicima liga u sezoni 2023./2024.) 

SK predložila je UO sljedeće Povjerenike županijskih boćarskih liga BS PGŽ za natjecateljsku sezonu 

2023./2024.: 

1. županijska liga – Davor Jelovica 

2. županijska liga istok – Nenad Juričić 

2. županijska liga zapad – Slobodan Marelja-Bošnjak 

3. županijska liga – istok – Dario Đeneš  

3. županijska liga – zapad – Sandro Abram 

Ženska županijska liga – Ivan Sušanj 

Međuopćinska liga – Nives Jelovica  

 



 

Kako je tajnica Saveza preopterećena poslom zbog nemogućnosti obavljanja cijelog posla u 

četverosatnom radnom vremenu, daje prijedlog da unos svih rezultata i Izvješća sa susreta vodi netko 

drugi odnosno na sastanku SK, na kojoj je i sam bio prisutan, za taj dio posla ponudio se D.Jelovica 

ovisno o ponuđenoj naknadi od strane UO. D.Jelovici ponuđeno je 0,10 € po utakmici, no D.Jelovica 

ponudu nije prihvatio argumentirajući da je mnogo posla oko podizanja svega potrebnog  te da se 

mnogo vremena izgubi, dok je ponuđena visina naknade za odrađivanje tog dijela, vrlo odgovornog 

posla, premala odnosno ponižavajuća. Kako nije postignut dogovor, posao unosa rezultata i Izvješća sa 

susreta i dalje će obavljati tajnica Saveza. 

Članovi UO jednoglasno su prihvatili dani prijedlog Povjerenika liga za novu natjecateljsku sezonu.  

 

5.7 Propozicije natjecanja za sezonu 2023./2024.  

Riječ je dobio S.Marelja-Bošnjak koji je iskazao nezadovoljstvo načinom popunjavanja odnosno načinom 

ispadanja klubova ŽBL-a, a koji su predloženi unutar novih Propozicija županijskih liga za sezonu 

2023./2024. Nezadovoljstvo s istim iznijeli su D.Klarić i N.Belasić. 

I.Sušanj detaljno je objasnio prijedlog istih te da je način popunjavanja ŽBL-a usklađen s Propozicijama 

HBL-a. 

S.M.Bošnjak izražava neslaganje u dijelu Propozicija gdje stoji da se ulazak u viši rang natjecanja na kraju 

sezone, ukoliko prvoplasirani odustane od ulaska u viši rang, dozvoljava direktan ulazak drugo 

plasiranom, treće plasiranom klubu. Smatra da bi svi, osim prvo plasiranog kluba, trebali, za ulazak u viši 

rang natjecanja, odigrati kvalifikacijsku utakmicu (majstoricu) s najbolje plasiranom ekipom koja treba 

ispasti iz višeg ranga. 

Prijedlog je dan na glasanje te je s 3 ZA, 2 PROTIV i 1 SUDRŽANIM glasom prihvaćen te će biti unesen u 

nove Propozicije ŽBL-a. (čl. 35 novih Propozicija). 

 

I.Sušanj prezentira prijedlog SK da u digitalnom dobu u kojem živimo nema više potrebe za slanjem 

originala Izvješća sa susreta u Savez već da je dovoljno da se Izvješće kvalitetno uslika i dostavi 

Povjereniku koji će dalje dostaviti prema Savezu. 

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

 

5.8 Prijedlog sudačke naknade za sezonu 2023./24. 

Prijedlog SK za iznos sudačke naknade u natjecateljsku sezoni 2023./2024. za ŽBL pod ingerencijom 

Saveza je: 

- Sudačka naknada s prijašnjih 29,20 € bude uvećana na 35,00 € 

- Putni trošak boćarskog suca - s prijašnjih 0,27 € / km bude uvećan na 0,30 € / km  

Prijedlog povećanja sudačke naknade i putnog troška jednoglasno je prihvaćen. 

 

5.9 Predsjednik Sportske komisije BS PGŽ; prijedlog naknade 

Predsjedniku SK BS PGŽ na kraju godine biti će dana nagrada za uložen trud i rad tokom 2023. godine 

 

5.10  Prijedlog iznosa novčanih kazni za žute i crvene kartone od sezone 2023./24 

Prijedlog SK glasi: 

- Žuti karton s prijašnjih 13,27 € iznosi 15,00 € 

- Crveni karton s prijašnjih 39, 82 € iznosi 40,00 € 

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

 

 



 

5.11  Prijedlog osobe za unos rezultata i zapisnika na službene internet stranice BS PGŽ; 

naknada 

O ovoj točki dnevnog reda donesena je odluka pod prijašnjom točkom 5.6. 

 

5.12  Prijedlog ukidanja dvojne registracije 

Obrazloženje ukidanja dvojne registracije dao je S.M.Bošnjak naglašavajući da su se stekli uvjeti za to 

unazad par godina kada je oformljena HJBL te HKBL. Početni razlozi donošenja mogućnosti igranja na 

dvojnu registraciju služila je mladim igračima da dobiju mogućnost da više igraju. No, danas dvojna 

registracija služi klubovima kako bi se pojačali mladim igračima koji, u nerijetkim slučajevima, postaju i 

nosioci igre unutar kluba dvojne registracije. 

F.Karlović se djelomično složio s danim prijedlogom naglašavajući kako je u početku uvođenja dvojne 

registracije postojalo pravilo da dvojno registriran igrač može biti registriran samo za klub koji je u 

odnosu na matični klub ima dva ranga natjecanja razlike. Suglasan je da je došlo vrijeme za ukidanje iste 

no smatra da BS PGŽ nije kompetentan da donese ovakvu odluku. 

Članovi UO jednoglasno su zadužili predstavnike BS PGŽ da na idućoj sjednici Skupštine HBS-a utječu 

na dopunu dnevnog reda Skupštine i uvrste prijedlog ukidanja dvoje registracije kao moguću raspravu.  

 

Ad.6.) Aktualnosti/ Događanja između dvije sjednice UO BS PGŽ 

 

6.1. Prelazni rok 

D.Klarić prisutnim je članovima u cijelosti pročitao dopis „ Prigovor na registraciju igračice BK Čavle ŠB 

Eme Maršanić za ŽBK Pula“, a koji će biti upućen od strane BK Čavle ŠB BS PGŽ i Istarskom boćarskom 

savezu (dopis je sastavni dio ovog zapisnika). Nakon pročitanog dopisa postavlja pitanje tajnici Saveza na 

temelju čega je izdala brisovnicu Županijskog saveza Emi Maršanić iako je znala da postoje prepreke za 

izdavanje iste. 

Tajnica Saveza iznijela je objašnjenje da se vodila prema čl. 25 Pravilnika o registraciji HBS-a 

naglašavajući da Savez nije zaprimio niti u jednom trenutku službeni dopis ili prigovor na dobiveni 

zahtjev za ispisnicom od strane BK Čavle ŠB ili HBS-a da postoje određene prepreke za izdavanje iste, već 

sve što zna o tome zna iz kuloara „rekla-kazala“. 

D.Klarić ukazuje tajnici da je njena dužnost bila da se obrati klubu Čavle ŠB odnosno predsjednici kluba 

te da međusobno utvrde trenutnu situaciju oko izdavanja ispisnice. Tajnica odgovara da je u 

neformalnom razgovoru s predsjednicom kluba BK Čavle ŠB i članicom IO BK Čavle ŠB dobila informaciju 

da će ispisnica biti izdana do kraja prelaznog roka odnosno 23.07.2023. ali da klub Čavle ŠB čeka odgovor 

od strane HBS-a, a pri tom nije navela razlog slanja dopisa. 

Predsjednik Saveza navodi da se HBS u svojim dopisima prema BK Čavle ŠB isključivo poziva na novi 

Zakon o sportu koji je stupio na snagu 1. siječnja 2023.g. i članku koji govori o načinu prelaska sportaša 

amatera u drugi klub odnosno da klub nema pravo na naknadu za prijelaz za amaterskog sportaša koji 

prelazi u drugi klub samo ukoliko sportaš ima sklopljen profesionalni ugovor s klubom iz kojeg prelazi. 

Međutim, skreće pažnju da se u slučaju prelaska E.Maršnić u drugi klub nije tražila naknada za prijelaz 

već da se radi o traženju naknade za obeštećenje za ulaganje u razvoj mladog igrača. 

Dopredsjednik Saveza također smatra da je tajnica trebala zatražiti drugo mišljenje / savjet u svezi 

izdavanje brisovnice, bio to predsjednik BS PGŽ koji je upućen u cijelu situaciju ili od strane HBS-a. 

N.Belasić navodi da u Pravilniku o registraciji HBS-a stoji da IO HBS-a može dopustiti prijelaz igrača te 

daje na znanje da je BK Čavle ŠB poslao dopis IO HBS-a u svezi svega prije navedenog te postavlja pitanje 

predstavniku BS PGŽ u IO HBS-a da li se IO HBS-a sastao i donio odluku da dopuštaju prijelaz igračici 

E.Maršanić u ŽBK Pulu na što dobiva negativan odgovor. Nadalje navodi da se od dana 17.07.2023., dana 

kada je podnesena žalba prema IO HBS-a, IO HBS-a nije do današnjeg dana sastao kako bi raspravljao o 



 

žalbi BK Čavle ŠB. Što bi značilo da je predmet i dalje u postupku rješavanja od strane HBS-a, dok si je 

netko u HBS-u dao za pravo da radi što i kako želi odnosni da je izvršena registracija E.Maršanić mimo 

nepostojeće odluke IO HBS-a. 

I.Sušanj navodi da u ovom trenutku BS PGŽ nije zaštićen od moguće žalbe BK Čavle ŠB po pitanju 

izdavanja brisovnice, no da se pravovremenom zatražilo mišljenje od strane HBS-a oko izdavanje iste, i 

da je HBS odgovorio pozitivno odnosno da ne postoje prepreke, BS PGŽ bio bi lišen nastale situacije. 

Tajnica ponavlja da je sve dokaze koji su navedeni u čl.25 Pravilnika o registraciji HBS-a, a koji su 

potrebni za izdavanje brisovnice Županijskog Saveza proslijeđeni prema HBS-u i Istarskom boćarskom 

savezu te da na izdanu brisovnicu HBS nije dao prigovor odnosno obavijestio BS PŽ o eventualnim 

preprekama vezanim uz izdavanje iste. Prijelaz igrača/ice iz Saveza u Savez radi HBS te navodi dalje, da 

smatra da ukoliko postoje prepreke vezane uz registraciju igračice E.Mršanić u drugi klub da je dužnost i 

HBS-a da poništi izdavanje brisovnice županijskog Saveza uz obavještavanje ovlaštene osobe Saveza o 

istom, što se u ovom slučaju nije desilo već je izvršena registracija igračice E.Maršanić od strane HBS-a. 

D.Klarić informira prisutne da je zbog svega prije navedenog klub Čavle ŠB bio primoran zatražiti pravnu 

pomoć i zaštitu te klub u daljnjim postupcima zastupa opunomoćenik odnosno pravnica. 

 

D.Klarić nadalje traži objašnjenje o izdanom računu od strane BS PGŽ a u svezi plaćanja klupske članarine 

navodeći da su unutar obračuna obračunate dvije klupske članarine za HŽBL i Žensku županijsku ligu u 

kojima BK Čavle ŠB i nastupa i da unazad par godina takav obračunat nije nikada zaprimljen, ali navodi 

da je odlukom SK BS PGŽ dozvoljeno igranja mlađim igračicama unutar kluba bez potrebe za 

registracijom istih za drugu ekipu. 

Tajnica je dala objašnjenje na koji način se vrši obračun klupskih članarina odnosno da se ona 

obračunava ovisno u kojem rangu klub nastupa te ako klub nastupa u dva različita ranga natjecanja da se 

klupska članarina obračunava za svaki rang natjecanja zasebno, a da je prešutno prethodnih godina 

klubu zaračunavala samo jednu klupsku članarinu iz razloga što je smatrala da na taj način bar malo 

financijski rasterećuje i pomaže klubu. 

Predsjednik Saveza Butković mišljenja je da bi klub koji unutar sebe ima dvije ekipe koje se natječu u 

različitom rangu natjecanja trebao plaćati jednu klupsku članarinu i to članarinu višeg ranga ali kako nije 

upoznat s načinom obračunavanja klupske članarine predložio je predstavnicima BK Čavle ŠB, koji su na 

sjednici prisutni u svojstvu članova UO BS PGŽ, da zatraže objašnjenje istog putem e-maila BS PGŽ. 

 

6.2. Mići boćari i boćarice u akciji 

Sljedeće izdanje manifestacije „Mići boćari i boćarice u akciji“ u organizaciji je ŽBK Drenova-Rijeka. 

Predstavnica kluba R.Ševerdija izvjestila je prisutne da je u planu da se manifestacija održi na terenima 

BK Zamet u rujnu mjesecu te iznijela dva termina. Nakon kraće rasprave iznijeti termini nisu podržani te 

se preložilo R.Ševerdiji da u suradnji s predsjednikom SK BS PGŽ D.Blečiće pronađe novi termin. 

 

6.3. Boće Open Klana 2023. ( sufinanciranje ) 

M.Butković ukratko iznosi informaciju da sredstva koja su uplaćena na račun BS PGŽ, a namijenjena su za 

sufinanciranje međunarodnog turnira „Boće open Klana“  se trebaju prebaciti na račun BK „Sv.Rok-

Klana“. Tajnica izvješćuje da su sredstva prebačena na račun BK „Sv.Rok-Klana“ 

 

6.4. Godišnjak 2021; naknada 

U svezi postavljenog upita od strane tajnice Saveza, na prošloj sjednici UO BS PGŽ, da li će joj se isplatiti 

naknada za izradu godišnjaka „Boćanje u PGŽ 2021.“ donesena je odluka da se tajnici za uloženi trud i 

vrijeme za izradu istog na kraju 2023.  godine isplati nagrada ili stimulacija. 

Predsjednik Saveza naglasio je da se godišnjak za 2022. godinu neće raditi. 



 

 

6.5. Pravilnik o kategorizaciji sportaša / Pravilnik o nacionalnom informacijskom sustavu 

sportaša 

Predsjednik Saveza daje na znanje da je otvoreno e-savjetovanje u svezi navedenih Pravilnika te je 

zatražio od HBS-a da se o istom stavi obavijest na službene stranice HBS-a. Sami Pravilnici, ponajviše 

Pravilnik o kategorizaciji sportaša iznimno je važan za boćarski sport te navodi da bi svi, od HBS-a na 

niže, trebali učestvovati u e-savjetovanju. 

D.Klarić daje primjedbu da to nije posao Županijskog saveza već nacionalnog saveza odnoso HBS-a. 

 

 

Sjednica je završila u 22.15 sati. 

Zapisnik sastavila: 

Tajnica BS PGŽ 

Nives Jelovica 

Prilozi: 

- izvještaj predstavnice BS PGŽ u Skupštini HBS-a, N.Belasić 

- dopis BK Čavle ŠB – Prigovor na registraciju 

 


